
 

 

 

 

 

 

 

Besluitenlijst 
commissie Ruimte 

 
29 november 2010 

491635 

 
AANWEZIG: Dhr. M.B.H.J. Radix (VVD), Dhr. J.H.M. Peeperkorn (VVD), mw. H.M.A. Hooij (VVD), Dhr. E.H. van der Linden (D66), Dhr. 
H.M. Klaasen (D66), Mw. J.H.C. van den Berg (CDA) (Vanaf 20u08), Dhr. J.H. Maas (PvdA), Mw. A.P. van der Have (HBB) (vanaf 
20u58), Mw. I.H.J. Sabelis (GL), Dhr. P.H. van de Stadt (wethouder), Mw. C.D.M. Kuiper (wethouder), Dhr. A. Schumacher (Directeur 
Ruimte en Welzijn), Dhr. A. Borg (Hoofd Ruimtelijk Beleid) en Mw. M. Möller (Medewerker Grondzaken).  
 
VOORZITTER: Dhr. R.M.F. Ates 
COMMISSIEGRIFFIER: Dhr. B. Lanser 

 

1. Vaststellen agenda commissievergadering van 29 november 2010  
Dhr. S.M. Nieuwland (D66) is afwezig en wordt vervangen door H.M. Klaasen 
(D66).  

Op uw tafel liggen drie vertrouwelijke stukken. Verzoek deze stukken te 
betrekken bij de niet openbare vergadering die na deze openbare vergadering 
plaatsvindt.  

Bij het B-stuk en het C-stuk staat het woord ‘Raadbesluit’ bovenaan. Dit zijn 
echter geen raadsbesluiten die op 15 december in de raad komen. Dat hier toch 
per ongeluk raadsbesluit staat heeft te maken met de overgang naar een nieuwe 
versie van het datasysteem Verseon.  

Er zijn twee insprekers één bij agendapunt 3 ‘Delegatie Projectbesluit 
Manpadslaan tussen 18-20 en Manpadslaan 20 (bestemmingsplan 
Landgoederen en Groene Gebieden)’en één bij agendapunt 5 ‘Voortgang project 
AWVN gebouw’. De voorzitter stelt voor eerst agendapunt 3 te behandelen, 
daarna agendapunt 5.  

Conclusie voorzitter: de commissie is, inclusief bovengenoemde 
wijzigingen, akkoord met de agenda. 

 

2. Spreekrecht burgers 
Er zijn twee insprekers Mw. T. van Drie voor agendapunt 3 ‘Delegatie 
Projectbesluit Manpadslaan tussen 18-20 en Manpadslaan 20 (bestemmingsplan 
Landgoederen en Groene Gebieden)’ en dhr. H. Duits van bewonersvereniging 
Spoorwegkwartier voor agendapunt 5 ‘‘Voortgang project AWVN gebouw’. De 
insprekers zullen inspreken zodra de agendapunten aan de orde zijn.  

 

3. Delegatie Projectbesluit Manpadslaan tussen 18-20 en Manpadslaan 20 
(bestemmingsplan Landgoederen en Groene Gebieden) (A-stuk) 
Mw. T. van Drie spreekt in bij dit agendapunt.  
 
Conclusie voorzitter: bespreekpunt in de raadsvergadering van 15 
december 2010. 
 
Toezeggingen: 1) Wethouder Van de Stadt zegt toe een toelichting te geven 
over bedrijfsbestemmingen en agrarische bestemmingen in het 
Manpadslaangebied en daarbij ook in te gaan op de eventuele 
precedentwerking.  

Van de Stadt 



5. Voortgang project AWVN gebouw (C-stuk) 
Dhr. H. Duits spreekt in bij dit agendapunt. 

Dit punt is geagendeerd door dhr. J.H. Maas (PvdA) en mw. H.M.A. Hooij (VVD) 
met de volgende kernvragen:  
 
mw. H.M.A. Hooij (VVD): Heeft het College kennis genomen van het 
verkeersonderzoek Goudappel Coffeng? 1a) Zo ja, onderschrijft zij de conclusies 
van het onderzoek? 1b) Zo nee, wanneer neemt zij kennis van het 
verkeersonderzoek en wanneer volgt een reactie? 
 
dhr. J.H. Maas (PvdA): Kan het college de commissie informeren in hoeverre zij 
én de omwonenden het eens zijn met de voorgestelde verkeersmaatregelen. Wat 
vindt het college van het bezwaar van de omwonenden inzake het bouwvolume, 
en tot welke nadere actie leidt dit jegens Haarlem? 
 
Conclusie voorzitter: voldoende besproken. 

Van de Stadt 

4.  Notitie ‘Hoe om te gaan met afwijkingen bij de uitvoering van projecten’ (B-
stuk) 
 
Conclusie voorzitter: voldoende besproken.  

Van de Stadt/Kuiper 

6. Overzicht bouwprojecten  
Geen opmerkingen. 

Van de Stadt 

7. Actiepuntenlijst 
10-12 ‘AWVN gebouw’ stond op deze agenda en blijft staan. 10-13 
‘parkeertarieven Groenendaal’ blijft staan. 10-14 ‘middensegment woningen’ blijft 
staan. 10-23 ‘Elan Wonen’ kan van de actiepuntenlijst af. 10-30 ‘WOZ waarde 
gemeentelijke objecten’ wordt op 30-11-2010 naar de leden van de 
gemeenteraad toegezonden. 10-32 ‘prullenbakken binnenweg’ komt in het eerste 
kwartaal van 2011’. 10-34 ‘discussie complex Rijnlaan’ komt in het eerste 
kwartaal van 2011 en blijft staan. 10-35 ‘opvolger notitie Duurzaamheid’ blijft 
staan. 10-36 ‘brief t.a.v. Houthof’ is afgehandeld. 10-37 ‘gladheid bij 
verzorgingstehuizen’ blijft staan. 10-38 ‘gladheidbestrijding Heemstede’ blijft 
staan. 10-39 ‘Camplaan/Heemsteedse Dreef’ blijft staan. 10-40 ‘Notitie Wonen’ 
komt het eerste kwartaal 2011. Blijft staan. 10-41 ‘geluidset Schiphol’ komt eerste 
kwartaal 2011 blijft staan. 10-42 ‘Monitoren grofvuil’ komt eerste kwartaal 2011 
blijft staan. 10-43 ‘invalidenparkeerplaatsen’ komt bij de belastingverordeningen 
2011 en is afgehandeld. 10-44 ‘Wilhelminaplein’ blijft staan.  

 

8.  Wat verder ter tafel komt 
Mw. H.M.A. Hooij (VVD) stelt een vraag over het overzicht van de zaken rond 
dhr. H.S.M. Kruijer die lopen. 

 

9. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21u27.  

 

 


